
رحیمی:پولادیراحفظمیکنیم
مدیرعام��ل باش��گاه پرس��پولیس می گوید 
استعفایی از س��وی او در کار نبوده است. علیرضا 
رحیمی گفت: به منظور ایجاد هماهنگی های لازم 
در م��وارد مختل��ف در وزارت ورزش و جوانان با 
حضور آقایان امیررضا خادم و گرشاسبی نشست 
خوبی با اسپانسر باشگاه داشتیم تا این فصل را با 
قدرت بیشتری ادامه بدهیم. هر چند بین باشگاه 
پرسپولیس و شرکت بهنام پیشرو کیش به عنوان 
اسپانسر باشگاه مساله خاصی وجود نداشت، این 
نشست برگزار شد و برای همکاری های نزدیک تر 
و بیش��تر هماهنگی های لازم ب��ه عمل آمد تا در 
م��واردی که مدنظ��ر طرفین قرار داش��ت، برای 
اج��رای بهتر برنامه ها تصمیم گیری کنیم. بر این 
اساس جلسه خوبی را پشت سر گذاشتیم که آقای 
خادم در جریان آن نقش بس��زایی را ایفا کردند. 
رحیمی با اش��اره به پاره ای شایعات طرح شده در 
روزهای اخیر، تصریح کرد: هیچ استعفایی در کار 
نبود و مسائل مربوط به باشگاه و تیم را همه روزه 
ب��ه طور جدی پیگیری می کنم و برای حضور هر 
چه قدرتمندتر پرسپولیس در صحنه های مختلف 
با تمام قوا در تلاش هس��تیم. بدون تردید باشگاه 
بزرگی چون پرس��پولیس همه روزه با مس��ائل و 
مش��کلات مختلف روبه رو می ش��ود که آنها را با 
کم��ک وزارت ورزش، هی��ات مدیره و اسپانس��ر 
از پی��ش رو برمی داریم. مدیرعامل پرس��پولیس 
همچنین درباره آخرین وضعیت مهرداد پولادی 
به س��ایت باش��گاه پرس��پولیس گفت: از جمله 
مس��ائلی که در روزهای گذشته پیگیر آن بودم، 
موضوع آق��ای پولادی بود که در نهایت جلس��ه 
خوبی داشتیم و در تلاش هستیم با مذاکراتی که 
در حال انجام اس��ت، او را ه��ر چه زودتر در کنار 

خودمان داشته باشیم. 

نامباشگاهصبایقمعوضنشد
مدیرعامل باش��گاه صبای ق��م می گوید بنا به 
درخواست مردم، نام این باشگاه تغییر نخواهد کرد. 
عباس جهان بینی درباره تغییر نام باشگاه صبای قم، 
اظهار کرد: بعد از تغییر و تحولاتی که در باشگاه صبا 
ایجاد شد یکی از مصوبات هیات مدیره این بود که نام 
صبا برای فصل چهاردهم مسابقات لیگ برتر تغییر 
کند. برای این منظور از طریق نظرس��نجی از مردم 
قم، هواداران و طرفداران تیم صبا خواستیم نام هایی 
که در شأن جایگاه صبا و موقعیت فرهنگی و مذهبی 
استان قم هستند را از طریق پایگاه اطلاع رسانی این 
باشگاه و اداره کل ورزش و جوانان ارسال کنند. این 
نظر س��نجی از اردیبهش��ت به مدت نزدیک به دو 
ماه صورت گرفت و بع��د از جمع آوری آرا و نظرات 
مردم و مخاطبین متوجه شدیم جمعیت کثیری از 
شرکت کنندگان در این نظرسنجی معتقدند که نام 
صبا بیش از نام و عنوان دیگری برازنده این باشگاه 
است و به همین دلیل به احترام درخواست هواداران، 
نام صبای قم تغییر نخواهد کرد. مشارکت حداکثری 
مردم قم و هموطنان عزیز در این نظرسنجی نشان 
داد میزان علاقه مندی به تیم صبا و پیگیری اخبار و 
اطلاعات این تیم بسیار بالاست و باید تلاش کنیم 
ک��ه صبا در ح��د انتظار مردم عملک��ردی خوب و 

موفقیت آمیز داشته باشد. 

خسروحیدری:دراستقلالمیمانم
مدافع- هافبک استقلال می گوید به تیم آلمانی 
جواب منف��ی داده و بار دیگر با کم��ال افتخار در 
خدمت اس��تقلال و هوادارانش خواهد بود. خسرو 
حی��دری درب��اره ماندگاریش در اس��تقلال و رد 
پیش��نهاد یک تیم آلمانی، گفت: به من دو هفته 
پیش به طور رسمی از بوندس لیگای دو پیشنهاد 
شد اما چون دوست دارم امسال یک بار دیگر جام 
قهرمانی را با استقلال بالای سر ببرم به این پیشنهاد 
جواب منفی دادم و یک بار دیگر با کمال افتخار در 
خدمت این باش��گاه و هواداران دوست داشتنی آن 
خواه��م بود. او درباره بازی ب��ا راه آهن گفت: بازی 
خوبی با راه آهن داش��تیم ام��ا گل زودهنگامی که 
خوردیم غافلگیرم��ان کرد. راه آهن تی��م جوان و 
دونده ای بود که ما را اذیت کرد. مطمئن باش��ید با 
گذش��ت زمان به مراتب تیم بهتری می شویم. در 
این دیدار با تعویض های آقای قلعه نویی توانستیم بر 
بازی مس��لط شویم و علاوه بر دو گل، دو موقعیت 
صددرصد داش��تیم و دو ضربه هم به تیرک دروازه 
زدیم و در نهایت بازی باخته را با برد عوض کردیم. 

عربستانوتایلندازمیزبانی
جامملتهاکنارکشیدند

کشورهای عربستان و تایلند از میزبانی مسابقات 
فوتبال جام ملت های آسیا در سال 2019 انصراف 
دادن��د تا رقابت میان ایران و امارات جدی تر از قبل 
شود. رقابت برای گرفتن میزبانی مسابقات فوتبال 
جام ملت های آسیا در سال 2019 از ابتدا میان 11 
کشور آسیایی آغاز شد اما در ادامه راه کم کم از تعداد 
رقبا کاسته و تا پیش از بررسی جدی کنفدراسیون 
آس��یا )AFC( و اعلام وضعیت رس��می کشورها 
پیش از حضور بازرسان AFC هفت کشور انصراف 
دادند و 4 کش��ور ایران، عربس��تان، امارات و تایلند 
پای رقابت باقی ماندند. این 4 کشور همه اطلاعات 
مورد نظر و شرایط لازم برای برگزاری جام ملت های 
2019 ک��ه برای اولین بار قرار اس��ت با حضور 24 
تیم برگزار ش��ود را به AFC اعلام کرده اند و اوایل 
امسال بود که کار بازرسی  از این کشورها آغاز شد. 
تایلند اولین مقصد این بازرسان بود، سپس هفتم 
اردیبهشت به ایران آمدند و بعد هم به امارات رفتند 
اما سفر بازرسان AFC به عربستان در مقطع زمانی 
تعیین ش��ده لغو شد تا این کش��ور تلویحا از جمع 

کاندیداهای میزبانی کنار رود. 

گزارش

داییمستحقمحرومیتبود؟

گروه ورزشی: باز هم کمیته انضباطی گل کاشت! 
قبل از ش��روع لیگ نقشه کش��یده بودند که هر 
بازیک��ن یا مرب��ی ای به داوری اعت��راض بی مورد 
کن��د محروم کنن��د ولی انگار خودش��ان خیلی 
راحت درباره بعضی موارد چشم پوش��ی می کنند 
البته شاید هم صحبت های زیرکانه دایی و انتقاد 
زاویه دارش سبب شد از محرومیتی سنگین نجات 
پیدا کند. مرور حرف های دایی در کنفرانس خبری 
بع��د از بازی با نفت تهران رن��گ و بوی اعتراض 
منجر به محرومیت ندارد. نصیرزاده که قبلا گفته 
بود در جام جهانی کسی علیه داوری حرف نزد بعد 
از کدها و نشانه  های دایی درباره اعتراضات، حرفش 
را تغیی��ر داد و گفت »مثلاً آق��ای دایی می تواند 
اظهارنظر کند که داور می توانست یک پنالتی برای 
ما بگیرد یا مث��ل ادبیات کی روش در جام جهانی 
بگوید داور می توانس��ت به بازیکن ما کارت قرمز 
نشان ندهد. اینگونه اظهارنظرها اشکالی ندارد اما 
اینکه دایی مقررات را دیکتاتورمآبانه قلمداد کند 
درس��ت نیس��ت« دایی هم تنها درباره وقت های 
اضاف��ه قضاوت را به مردم و رس��انه ها س��پرده و 
حتی برای داور ب��ازی آرزوی موفقیت کرده و بر 
رعایت قان��ون تاکید کرده اس��ت. انتقادات دایی 
درباره قوانی��ن و آیین نامه انضباطی بود نه درباره 
داور بازی. او گفته بود»همان طور که ابلاغیه دادند 
نمی توانیم درباره داوری صحبت کنیم اما دیدید 
که داوران چگونه در جام جهانی قضاوت کردند اما 
اینجا قوانینی وضع شده که همه می دانند. دیدید 
که در بازی ایران و آرژانتین بازیکنان و مسؤولان 
ما چقدر به داوری اعتراض کردند. آقایان این همه 
به داور ایران و آرژانتین اعتراض کردید، اگر ش��ما 
اعتراض نمی کردید می توانستید این توقع را داشته 
باشید که ما هم اعتراض نکنیم اما من قضاوت را 
به مردم می سپارم و خبرنگاران خودشان بگویند 
این بازی چقدر وقت اضافه داشت؟ برای صالحی 
آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم بیشتر به داوری 
ما کمک کند. دایی درباره آنکه چرا درباره داوری 
حرف نمی زند و ممکن است این یک امتیازها در 
آخر فصل به ضرر تیمش شود، گفت: مطمئنا باید 
حواسم به تیمم باش��د. باید کلاس های آموزشی 
قوی با مدرس��ان ب��زرگ برگزار کنی��م و با این 
کلاس ها می توانیم سطح داوری مان را بالا ببریم. 
اینک��ه بگوییم نبای��د درب��اره داوری حرف بزنید 
درست اس��ت؟ با صحبت کردن و نکردن چیزی 
حل نمی ش��ود. ما هم به قانون احترام می گذاریم 
اما اول آقایان خودشان به قانون احترام بگذارند و 
بعد از دایی بخواهند به قانون احترام بگذارد.« حالا 
حکم دایی صادر شده و خبری که روی خروجی 
سایت فدراسیون فوتبال آمده بر این اساس است: 
»هفته اول رقابت های لیگ برتر فوتبال در حالی 
برگزار شد که به رغم تاکید کمیته انضباطی مبنی 
بر آشنایی بازیکنان و عوامل فنی و دیگر مقامات 
تیم ه��ای فوتبال با مق��ررات مرتبط در آیین نامه 
انضباطی جدید بویژه ماده 67 با عنوان ممنوعیت 
اعتراض به تصمیمات فنی داوران، از سوی مهرداد 
کفش��گری، محسن بنگر و علی دایی، بازیکنان و 
سرمربی تیم پرس��پولیس و یحیی گل محمدی، 
س��رمربی تیم ذوب آهن اظهاراتی درباره عملکرد 
داوری ص��ورت گرفت. کمیت��ه انضباطی ضمن 
بررس��ی شکایت رسیده از س��وی کمیته داوران، 
اقدام بازیکنان و سرمربیان تیم های فوق را به انجام 
مصاحبه طبق بند 2 ماده 67 تخلف دانسته و علی 
دایی به پرداخت 50 میلیون ریال جریمه نقدی، 
مهرداد کفشگری مبلغ 50 میلیون ریال جریمه 
نقدی، محسن بنگر مبلغ 50 میلیون ریال جریمه 
نقدی و یحیی گل محمدی مبلغ 20 میلیون ریال 
جریمه نقدی محکوم شدند. رای صادره به استناد 
بند 15 ماده 48 آیین نامه انضباطی قطعی است 
و ب��ه محض ابلاغ حکم، نفرات فوق باید نس��بت 
به پرداخت جرایم به حس��اب سازمان لیگ اقدام 
کنند و عدم واریز بموقع، موجب محرومیت افراد 
از همراهی تیم مربوط بوده و قطعا تکرار تخلفات 
با توجه به بن��د 4 م��اده 67 آیین نامه انضباطی 
موجب صدور دستور موقت از سوی رئیس کمیته 
انضباطی شده و متخلفین تا رسیدگی پرونده، از 

همراهی تیم خود محروم خواهند بود«. 

کیلورناواسدررئال
باش��گاه لوانت��ه تایید کرد که کیل��ور ناواس، 
دروازه ب��ان کاس��تاریکایی اش را ب��ه رئال مادرید 
فروخته اس��ت. مبل��غ این انتقال اعلام نش��د اما 
قرارداد ناواس با رئال، 6 س��اله خواهد بود. ناواس 
یکی از بهترین دروازه بان های فصل گذشته لالیگا 
ب��ود و در جام جهانی 2014 ه��م با نمایش های 
درخش��انش، کمک کرد تا کاس��تاریکا تا مرحله 
یک چهارم نهایی جام جهان��ی پیش برود. کیکو 
کاتالان، رئیس باشگاه لوانته، هفته گذشته تایید 
کرده بود که این باش��گاه در حال مذاکره با رئال 
برای انتقال ناواس اس��ت و اکن��ون تایید کردند 
که این انتقال نهایی ش��ده است.در بیانیه باشگاه 
 لوانته آمده است: »باشگاه های لوانته و رئال مادرید 
بر سر انتقال کیلور ناواس به توافق رسیدند. او برای 
6 فصل ب��رای رئال بازی خواهد کرد. این بازیکن 
روز سه شنبه بعد از پشت سر گذاشتن تست های 
پزش��کی، در برنابئو به طور رس��می به رسانه ها 

معرفی خواهد شد.« 

اخبار كوتاه
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گ�روه ورزش�ی: پرون��ده شفاف س��ازی در فوتب��ال 
ای��ران این روزها تبدیل ش��ده به دس��تمایه عده ای 
ک��ه می خواهند همه چیز را زیر پا گذاش��ته و تنها 
دروغ را ب��ه اذهان عمومی تحویل دهند. ش��اید اگر 
از همان ابتدا س��ازمان لی��گ و وزارت ورزش اصرار 
به شفاف سازی  نمی کردند، ش��اید مدیران تراز اول 
ورزش کش��ور خیلی با روحیات اهالی فوتبال آش��نا 
نبودن��د ک��ه در این فصل نیز اس��باب دروغگویی را 
فراه��م کردند البت��ه از وزارت ورزش که با فوتبال و 
حواش��ی آن بیگانه است انتظاری بیش نمی رود ولی 
سازمان لیگ چرا؟ چرا مدیران فدراسیون و سازمان 
لیگ اصرار دارند تا باش��گاه ها به صورت خودجوش 
دس��ت به پنهانکاری بزنند. آیا این سیاس��ت نوعی 
توهین به افکار عمومی نیس��ت؟ آیا واقعیت فوتبال 
ما همین رقم هایی اس��ت که روی خروجی سایت ها 
نقش می بندد؟ چرا باید با شعور هواداران بازی کرد؟ 
کدام وقت باشگاه متخلف به مسلخ محاکمه کشیده 
خواهد شد؟ باور کنید این تازه اول راه است که تا این 
اندازه لیگ چهاردهم حاشیه دارد و خدا به داد زمانی 
برس��د که لیگ به روزهای پایانی اش نزدیک شده و 
تازه ش��یرین کاری های خیلی ها رو می ش��ود. انتشار 
گزارش شائبه برانگیز رقم قرارداد باشگاه ها با مربیان 
و بازیکنان بر روی سایت سازمان لیگ بیش از اندازه 
زجرآور است! زجرآور یا تاسفبار؟ فرقی نمی کند شما 
خودتان قضاوت کنید! وقتی باشگاه ها تصمیم گرفتند 
رقم قراردادها را منتشر کنند همه جامعه فوتبال در 
انتظار یک شفاف سازی س��الم بودند ولی این اتفاق 
نه از س��وی باش��گاه ها رخ داد و نه از طرف سازمان 
لیگ به شکل اصولی پیگیری شد، حالا هم که سایت 
س��ازمان لیگ نحوه و رقم قراردادها را رونمایی کرده 
گزارشش ناقص اس��ت. به طور مثال لیست قرارداد 
باشگاه استقلال تهران بر روی سایت سازمان لیگ به 
گونه ای است که میزان قرارداد امیر قلعه نویی و ستار 
همدانی به عنوان اعضای کادر فنی این باشگاه نیامده 
اس��ت. علاوه بر این ایمان باصفا و احمد جمشیدیان 
در حالی که از باش��گاه اس��تقلال جدا ش��ده اند در 
مقابل نامش��ان رقم های قرارداد 80 و 500 میلیون 
تومانی درج ش��ده اس��ت. یکی دیگر از نکات جالب 
انتش��ار قرارداد بازیکنان اس��تقلال تهران این است 
که آندرانیک تیموریان، امید ابراهیمی، امیرحس��ین 
صادقی، خسرو حیدری، کرار جاسم و هاشم بیگ زاده 
همگی رقم قراردادش��ان در فصل جاری یکس��ان و 
به میزان یک میلیارد تومان اعلام ش��ده اس��ت. تیم 
فوتبال فولاد مبارکه سپاهان اصفهان نیز همان طور 
که لیس��ت انتشار قراردادش بر روی سایت باشگاه با 
مشکلات عدیده ای مواجه بود و قرارداد کادر فنی آنها 

در نهایت بر روی س��ایت باشگاه منتشر نشد، پس از 
انتش��ار قرارداد کادر فنی و بازیکنان این تیم بر روی 
سایت سازمان لیگ، همچنان این لیست با اشکالاتی 
مواجه است. علی حمودی که شائبه های جعلی بودن 
مدارک منجر به صدور کارت معافیت وی در روزهای 
اخیر شنیده می ش��ود، با رقمی معادل یک میلیارد 
تومان با باش��گاه سپاهان قرارداد امضا کرده و محرم 
نویدکیا که روز گذشته مسؤولان باشگاه از مشخص 
نبودن وضعی��ت قراردادش به دلیل مصدومیت خبر 
داده بودن��د با رقمی مع��ادل 700 میلیون تومان با 
س��پاهان قرارداد بسته اس��ت. از نکات جالب انتشار 
لیس��ت قرارداد بازیکنان فولاد مبارکه سپاهان روی 
سایت سازمان لیگ این است که این باشگاه در فصل 
ج��اری با 9 بازیکن خود ق��رارداد بالای یک میلیارد 
تومان امضا کرده اس��ت. احسان حاج صفی، رحمان 
احمدی، شجاع خلیل زاده و محمدرضا خلعتبری هر 
کدام با یک میلیارد و 200 میلیون تومان و سیدهادی 
عقیلی، عبدالله کریمی و محمدعلی احمدی هر کدام 
ب��ا یک میلیارد و صد میلیون تومان و علی حمودی 
به همراه لوسیانو پریرا مندس هر کدام با یک میلیارد 
تومان بازیکنانی هستند که رقم قراردادشان در فصل 
جاری میلیاردی است. درباره تیم فوتبال پرسپولیس 
تهران، لیست انتش��ار قراردادها در سازمان لیگ به 

گونه ای است که مهرداد پولادی با رقمی معادل 576 
میلیون تومان در فصل جاری با این باش��گاه قرارداد 
امضا کرده اس��ت. این در حالی اس��ت که مسؤولان 
باشگاه پرس��پولیس تهران از مشخص نبودن انعقاد 
قرارداد با مهرداد پولادی به دلیل پیشنهادهای مطرح 
ش��ده توسط لیگ های خارجی به او خبر داده بودند. 
علی دایی در این لیست با رقمی معادل 2 میلیارد و 
صد میلیون تومان گرانقیمت ترین فردی است که در 
لیگ برتر فوتبال چهاردهم مشغول خواهد بود. درباره 
تیم تراکتورس��ازی تبریز احمد آل نعمه به همراه ادر 
لوس��یانو ادینیو بازیکنانی هس��تند ک��ه به ترتیب 
یک میلی��ارد و 400 میلیون توم��ان و یک میلیارد و 
200 میلی��ون توم��ان قراردادهای میلی��اردی امضا 
کرده اند. علاوه بر این مهدی رحمتی با یک میلیارد و 
550 میلیون تومان، جی لوید ساموئل با یک میلیارد 
و 280 میلیون تومان و سعید دقیقی با یک میلیارد 
تومان در فصل جاری با تی��م پیکان قرارداد خود را 
منعق��د کرده اند. رق��م قرارداد یحی��ی گل محمدی 
به عنوان س��رمربی تی��م ذوب آهن  اصفهان در فصل 
جاری 800 میلیون تومان اس��ت و قاسم حدادی فر 
با ی��ک میلی��ارد و 300 میلیون تومان ب��ا این تیم 
اصفهانی قرارداد بسته است. حمید استیلی سرمربی 
تیم راه آه��ن تهران که همچن��ان وضعیت مالکیت 

باش��گاهش مشخص نیس��ت، با قیمتی معادل صد 
میلیون تومان ارزان ترین سرمربی لیگ برتر در فصل 
جاری است. دراگان اس��کوچیچ سرمربی تیم فولاد 
خوزس��تان که س��رمربیگری فصل قبل ملوان بندر 
انزلی را بر عهده داشت با یک میلیارد تومان، علیرضا 
مرزبان س��رمربی تیم پدیده مشهد با 300 میلیون 
تومان، علیرضا منصوریان س��رمربی تیم نفت تهران 
با 350 میلیون تومان، نصرت ایراندوس��ت سرمربی 
تیم ملوان بندرانزلی ب��ا 150میلیون تومان، مهدی 
تاتار سرمربی گس��ترش فولاد تبریز با 500 میلیون 
تومان، مجید جلالی س��رمربی تیم س��ایپای البرز با 
450 میلیون تومان، منصور ابراهیم زاده سرمربی تیم 
پیکان با 750 میلیون تومان و عبدالله ویسی سرمربی 
تیم فوتبال استقلال خوزستان با 650 میلیون تومان 
در فصل جاری با تیم های باشگاهی شان قرارداد امضا 
کرده اند. در لیست منتشر شده توسط سازمان لیگ 
رقم قرارداد رس��ول خطیبی به عنوان سرمربی تیم 
تراکتورسازی تبریز، صمد مرفاوی به عنوان سرمربی 
تیم صبای قم، باقری نیا به عنوان سرمربی تیم نفت 
مسجد سلیمان ذکر نشده است. مشخص نبودن رقم 
قرارداد برخی از بازیکنان در لیس��ت منتش��ر شده 
توس��ط س��ازمان لیگ از دیگر نقاط ضعف انتش��ار 

قراردادها در فصل جاری است.

گزارشی از یک طرح نیمه کاره در لیگ برتر

شفافسازی»کشک«بود؟
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حام�د جب�اری: رئال مادری��د گران تری��ن بازیک��ن و 
گران ترین تیم دنی��ا را در اختیار دارد. آنها همچنین 
س��نگ عیار سایر تیم ها در این فصل هستند چرا که 
فصل پیش توانستند به عنوان قهرمان اروپا شناخته 
ش��وند اما در میش��یگان، ل��وس بلانکوس تس��لیم 
توانایی های اشلی یانگ و درن فلچر شد.تغییر شرایطی 
که یانگ طی 10 ماه گذشته تجربه کرده واقعاً بی نظیر 
اس��ت. اگرچه او هنوز راه زیادی را باید طی کند تا به 
محبوبیتی که تعدادی از هم تیمی هایش دارند، برسد 
ام��ا نمی توانیم کمکی که تا اینج��ا به بازی تاکتیکی 
یونایتد کرده را نادیده بگیریم. لوییس فان خال اعلام 
کرده بود به همه فرصت خواهد داد و به نظر می رسد 
باید به یانگ به خاطر استفاده از فرصتی که به دست 
آورده، احت��رام بگذاریم. وی گل اول یونایتد را پس از 
یک حرکت تیمی بس��یار زیبا که شامل بیش از 20 
پاس بود، با ضربه ای دقیق به ثمر رس��اند. این گل به 
او روحیه داد تا آرام آرام شروع به مغلوب کردن آربلوا 
کن��د. در دقیقه 37 بود که ارس��ال یانگ برای رونی 
مس��تقیماً وارد دروازه ش��د و شیاطین سرخ بار دیگر 
پیش افتادند. مقابله با سرعت و ارسال های مواج یانگ 
برای مادریدی ها بیش از حد دش��وار بود و شاید این 
س��رعت و توانایی ارسال او به دو سلاح قدرتمند برای 
یونایتد در این فصل تبدیل ش��وند. مرد دیگری که به 
نظر دارد از سیستم جدید فان خال بهره می برد، درن 
فلچر است. وی برای بار سوم به عنوان کاپیتان در تور 
آمریکا پا به میدان گذاشت و عملکردی به مراتب بهتر 
از بازی های قبلی اش به نمایش گذاشت. فلچر در این 
سیستم عضوی از یک خط میانی فعال و 5 نفره است 

که این امر به او اجازه می دهد بیشتر به جلو رفته و در 
یک سوم نهایی موثرتر ظاهر شود. طی سال های اخیر 
فلچر بیشتر نقش یک هافبک دفاعی توپگیر را داشته 
است اما اکنون که فرصت برای جلو رفتن برای او پیش 
آمده، گویا بار دیگر شاهد فلچر 2009 هستیم.اگرچه 
یونایتد می تواند از ش��یوه ای که برابر رئال بازی کرده 
و اغلب بهتر از آنها ظاهر ش��ده دلگرم شود، اما نباید 
یکس��ری موضوعات را نیز فراموش کنیم. اول از همه 
اینکه یونایتد یک هفته بیشتر از رئال تمرین کرده و 

به همین خاطر، تفاوت ریتم بازی بین دو تیم مشهود 
بود. همچنین یک آقایی به نام کریس��تیانو رونالدو به 
علت اینکه در حال ریکاوری از مصدومیت است، روی 
نیمکت بود و تنه��ا در اواخر بازی به میدان آمد اما با 
همه این اوصاف، رئالی ها تکل های سختی هم زدند و 
بویژه سرخیو راموس جنگندگی همیشگی اش را نشان 
داد که ای��ن به معنای میل رئال به ب��ردن بازی بود. 
علاوه بر اینها، گرت بیل رقیب بسیار سرسختی است و 
بازی برابر او هیچگاه آسان نیست. این مهاجم ولزی دو 

فرصت در نیمه اول داش��ت. اولین فرصتش را از روی 
نقطه پنالتی تبدیل ب��ه گل کرد و در دومین صحنه، 
ضربه برگردان بسیار زیبایی زد که دخیا را مجبور به 
واکن��ش کرد. مطمئناً این فصل تیم های زیادی برای 
مقابله با او به مش��کل خواهن��د خورد.به مانند اغلب 
بازی ه��ای این ت��ور، نیمه دوم ممل��و از تعویض های 
فان خال بود و به تبع آن بازی حالت دوس��تانه تری به 
خ��ود گرفت اما فان خال و یونایت��د حرف خود را زده 
بودند. آنها مس��تحق بودن در جمع برترین های اروپا 
هس��تند و رتبه ای بالا در این فصل پرمیر لیگ برای 
کسب این مهم بس��یار حیاتی است. نشانه های اولیه 
این تور زمین تا آس��مان با سفر پارسال به آسیا فرق 
دارند. پویایی بازی یونایتد و شیوه ای که بازیکنان بدون 
توپ حرکت می کنند و نحوه به حرکت درآوردن توپ 
توسط آنها نشان می دهد بازیکنان از یک برنامه تبعیت 
می کنند البته با این وجود، تنوعی که در این تحرکات 
مشاهده می ش��ود نیز بسیار هیجان انگیز است. علاوه 
بر اینها، در خط دفاعی یک نظم خاصی در مدافعین 
دیده می ش��ود. آنها به س��رعت با از دست رفتن توپ 
فضاها را می بندند. عملکرد آنه��ا به قدری خوب بود 
که در صورت عدم حضور بیل، رئال طی یک س��اعت 
اول به گلی نمی رس��ید. به نظر می رس��د این نسخه 
از یونایتد، بر اصل نظم تاکتیکی اس��توار اس��ت. اگر 
بازیکن��ان به گوش دادن به پیام فان خال ادامه دهند، 
مطمئناً امس��ال خواهند توانست در بازی های رسمی 
هم چنین عملکرد درخش��انی داشته باشند. براساس 
این بازی، به نظر می رس��د درس های مربی جدید در 

حال نتیجه دادن است.

درخشش یانگ و فلچر زیر نظر فان خال

جواهرات من یو

چهره روز


